
Zvonko Marić
Zastupnik SBB BIH

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
KANTON SARAJEVO
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO
n/r Ministarstva prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša KS

Sarajevo, 19.06.2019

Upućujem pitanje Ministarstvu prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša KS, te pitam  zašto
nije do današnjeg dana počeo sa radom Kantonalni fond za zaštitu okoliša KS? Koliko sredstava
je  do  sada  Federalni  fond  za  zaštitu  okoliša  /FFZO/  transferisao  Kantonu  Sarajevo.  Da  li
aplikanti  na  javni  poziv  za  dodjelu  grant  bespovratnih  sredstava  kojima  ne  budu  odobrena
sredstva dobijaju pisane obavijesti sa poukom o pravnom lijeko (prigovor, žalba) te koji organ ili
tijelo usvaja izvještaj o izvršenoj podjeli grant sredstava.

 
 O B R A Z L O Ž E N J E: 

Kako je meni poznato SKS je 2008 godine donijela zakon o formiranju Fonda za zaštitu okoliša,
ali  on nikada nije  otpočeo sa radom. Barem u zakonskim okvirima.  Poznata  je  činjenica  da
Federalni  fond  za  zaštitu  okoliša  treba  da  transferira  70% prikupljenih  sredstava  sa  jednog
kantona prema Kantonalnom fondu, a do formiranja kantonima, a što je slučaj sa KS.
Ministarstvo u praksi dodjeljuje grant bespovratna sredstva putem javnog poziva, a prema mojim
saznanjima odbijeni aplikanti ne dobijaju pisane obavijesti sa mogućnošću ulaganja prigovora ili
žalbe.

Isto  tako želio  bih odgovor na pitanje  koji  organ ili  tijelo  usvaja  raspodjelu ovih milionskih
sredstava, kao i podatak koliko je do sada Federalni fond za zaštitu okoliša transferirao sredstava
dikretno  KS,  i  zašto  se  izbjegavalo  sa  dostavljanjem  izvještaja  o  utrošku  ovih  sredstava
Federalnom fondu. 
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